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5.1.2eTo: 5.1.2e

From: 5.1.2e )

Sent: Tue 9/29/2020 5:10:59 PM

Subject: RE: Avond- en nachtklok

Received: Tue 9/29/2020 5:10:59 PM

Ha IERIE,

Om een mogelijk misverstand weg te nemen: mijn 2° opmerking ging niet specifiek over een avond- of noodklok, maar was

breder bedoeld JEEZY is heel stellig pessimistisch over het tempo van wetgeving (afgelopen donderdag bij de AvW-lezing ook) en

ik vraag me af of dat terecht en verstandig is. Het héeft niet zo lang te duren en ik vind het ook op z'n zachtst gezegd niet
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te lang zou duren, terwijl dat helemaal niet zo hoeft te zijn.

Groet,

Van: 5.1.2e 5.1.2e ) <JEEE @minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 18:53

Aan:INES)EEE0 irs. i>
Onderwerp: RE: Avond- en nachtklok

@minvws.nl]

Als het zo erg wordt dat iedereen daarvan te overtuigen is, verhuis ik maar naar Schiermonnikoog (de enige gemeente met
nul besmettingen).....

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Vou:EKECS)MERE iv ui
Datum: dinsdag 29 sep. 2020 6:48 PM

Aan: EES) EEE minvws.ol>
Onderwerp: RE: Avond- en nachtklok

Ha IEEE,

Eens. Zoals ik schreef: "De hamvraag is: is het écht nodig en zijn de Kamers en anderen in het wetgevingsproces daarvan te

overtuigen.”

Het lijkt me sowieso goed als ze dat als criterium aanhouden voor de maatregelen. ©

Groet,

EIEN <IEEMce ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 18:47

ar:INE) EEN rir. >

Onderwerp: RE: Avond- en nachtklok

als iedereen akkoord is voor en achter de schermen kan wetgeving inderdaad heel snel en goed geregisseerd binnen

een of twee weken (de bevriezing van het eigen risico ging ook supersnel, net als de Taakverwaarlozingswet). maar met

een avond- ofnachtklok kunje daar toch met op rekenen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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